
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΑΡΙΘ.10/2022 

ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΞΥΛΟΚΑΣΤΡΟΥ-ΕΥΡΩΣΤΙΝΗΣ 

 

Σήμερα στις 3-8-2022 ημέρα Τετάρτη και ώρα 20:00 μ.μ. το 

Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Ξυλοκάστρου Ευρωστίνης συνήλθε 

σε τακτική μεικτή συνεδρίαση, α/ Δια ζώσης και β/ με 

τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με το άρθρο 78 του Νόμου 4954/20022 

ΦΕΚ 136/Α/Τεύχος 9-7-2022 του Υπουργείου Εσωτερικών ύστερα 

από την αριθμ. 11947/29-7-2022 έγγραφη πρόσκληση του 

Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε  σε κάθε 

έναν Δημοτικό Σύμβουλο, σύμφωνα με το άρθρο 78 του νόμου 

4954/2022 (ΦΕΚ.136/Α/9-7-2022) και τις διατάξεις του άρθρου 

67 του Ν. 3852/2010. 

Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε και η  δημοτική υπάλληλος  Ερασμία 

Δρούγκα ειδική γραμματέας του Δημοτικού Συμβουλίου. 

  Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι 

σε σύνολο 27 Δημοτικών Συμβούλων  βρέθηκαν παρόντες 19. 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ:  

ΔΙΑ ΖΩΣΗΣ: 1/ΛΑΣΚΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ (Πρόεδρος),2/ΛΟΝΤΟΣ 

ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ,3/ ΜΕΝΝΟΥΝΟΥ ΑΓΓΕΛΙΚΗ, 4/ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ ΗΛΙΑΣ, 5/ 

ΝΙΑΡΡΟΣ ΗΛΙΑΣ, 6/ ΔΟΥΒΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, 7/ΑΛΟΓΟΓΙΑΝΝΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ, 

8/ΜΠΡΑΚΟΥΛΙΑΣ ΘΕΟΦΑΝΗΣ, 9/ΘΕΟΔΟΣΟΠΟΥΛΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ, 10/ΔΟΥΡΗΣ 

ΣΩΤΗΡΙΟΣ, 11/ ΛΥΜΠΕΡΟΠΟΥΛΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ, 12/ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΣ 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ, 13/ΚΑΤΣΟΥΛΑΣ ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ, 14/ΚΑΛΥΒΑΣ 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 

 

 

ΜΕ ΤΗΛΕΔΙΑΣΚΕΨΗ: 1/ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ, 2/ΚΑΡΑΒΑΣ 

ΑΝΔΡΕΑΣ, 3/ ΚΑΡΑΒΑΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ,4/ ΚΑΖΑΝΗ ΧΡΙΣΤΙΝΑ,5/ 

ΑΔΑΜΟΠΟΎΛΟΥ ΠΑΤΡΙΝΙΑ – ΜΑΡΙΑ ΠΑΤΡΙΤΣΙΑ. 

 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ: 1/ΣΚΕΡΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ,2/ ΧΑΡΤΣΙΑΣ 

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ,3/ ΜΕΤΕΒΕΛΗΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ,4/ ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ,5/ 

ΓΚΙΟΚΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ,6/ ΚΟΛΟΤΟΥΡΟΣ ΛΑΜΠΡΟΣ,7/ ΤΣΙΡΜΠΑΣ ΑΝΔΡΕΑΣ 8/ 

ΜΑΣΤΕΛΛΟΥ - ΒΑΣΙΛΑΚΗ ΓΕΩΡΓΙΑ 

 

Στη συνεδρίαση  κλήθηκαν οι Πρόεδροι των  Κοινοτήτων  για τα 

θέματα που τους αφορούν. Στη συνεδρίαση κλήθηκε και  

παρευρέθηκε με τηλεδιάσκεψη ο Δήμαρχος κ. Βλάσιος Τσιώτος.  

  

 

                                                                                      

                                      Αριθμ. Αποφ.60/2022 

 

ΘΕΜΑ: «Έκδοση ψηφίσματος για τη λειτουργία του 

Περιφερειακού Ιατρείου Δερβενίου» 

 



Αφού διαπιστώθηκε  απαρτία ο πρόεδρος κήρυξε την  έναρξη 

της συνεδρίασης και έθεσε υπόψη των μελών την  επιστολή του 

Συμβουλίου της Κοινότητας Δερβενίου που αναφέρει τα εξής: 

<<Στο τέλος κάθε μήνα το νοσοκομείο Κορίνθου ενημερώνει για το 

πρόγραμμα των περιφερειακών ιατρείων για τον επόμενο μήνα. Μέχρι 

το 2019 το ιατρείο λειτουργούσε καθημερινά. Κατά τα δύο 

προηγούμενα χρόνια το περιφερειακό ιατρείο λειτουργούσε μία φορά 

το μήνα εξαιτίας της ανάγκης να ενισχυθούν τα εμβολιαστικά 

κέντρα. Στη συνέχεια το ιατρείο λειτουργούσε 2-3 φορές το μήνα. 

 

Αισίως φτάσαμε στον Αύγουστο του 2022: στο πιο απομακρυσμένο από 

το νοσοκομείο της Κορίνθου χωριό της Κορινθίας μαθαίνουμε ότι 

το ιατρείο δε θα λειτουργήσει ούτε μια φορά. Με τον πληθυσμό να 

υπερδιπλασιάζεται στο Δερβένι κατά την τουριστική περίοδο, με τα 

κρούσματα covid να σημειώνουν αλματώδη αύξηση, προφανώς οι 

αρμόδιοι θεωρούν πολυτέλεια τη λειτουργία του Περιφερειακού 

Ιατρείου Δερβενίου.   

 

Προφανώς με την αύξηση του πληθυσμού, αυξάνονται και τα 

περιστατικά για μια απλή διάγνωση. Επιπλέον, οι πολίτες που 

χρειάζονται έστω μια απλή συνταγογράφηση είναι υποχρεωμένοι να 

απευθυνθούν αποκλειστικά σε ιδιώτες γιατρούς. 

 

Αναρωτιόμαστε: υπάρχει επαρκές ιατρικό προσωπικό στο δημόσιο 

σύστημα υγείας; Είναι λογικό ένας ασφαλισμένος ή συνταξιούχος 

πολίτης που έχει καταβάλει εισφορές πολλών ετών για την 

εξυπηρέτησή του από το δημόσιο σύστημα υγείας, να πρέπει να 

πληρώσει για μια απλή εξέταση ή για να συνταγογραφήσει τα φάρμακά 

του;  

 

Και τελικά, αφού δεχτήκαμε την απομάκρυνση όλων των υπηρεσιών, 

των τραπεζικών καταστημάτων, τώρα θα πρέπει να δεχτούμε την 

καταπάτηση του δικαιώματός μας στην υγεία και την περίθαλψη; 

Απαιτούμε απαντήσεις από τους υπεύθυνους. Δεν μπορεί κανένας να 

παίζει και να ασκεί πολιτική με τη ζωή και την υγεία των 

πολιτών.   

 

Καλούμε τους βουλευτές Κορινθίας, την Περιφέρεια και το Δήμο να 

λάβουν θέση σχετικά με το ζήτημα και να προβούν στις ανάλογες 

ενέργειες ώστε να επιλυθεί.>> 

 

 

Ακολούθως ο πρόεδρος κάλεσε το σώμα  να αποφασίσει το κατεπείγον 

του θέματος . Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε τα παραπάνω 

ομόφωνα αποφάσισε το κατεπείγον του θέματος. 

 

Κατόπιν ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να 

αποφασίσουν σχετικά. Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική 

συζήτηση και αφού έλαβε υπόψη το προαναφερθέντα. 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Εγκρίνει την  έκδοση του πιο κάτω ψηφίσματος: 

 

ΨΗΦΙΣΜΑ 



 

     

 

Στο τέλος κάθε μήνα το νοσοκομείο Κορίνθου ενημερώνει για το  

πρόγραμμα των περιφερειακών ιατρείων για τον επόμενο μήνα. Μέχρι 

το 2019 το ιατρείο λειτουργούσε καθημερινά. Κατά τα δύο 

προηγούμενα χρόνια το περιφερειακό ιατρείο λειτουργούσε μία φορά 

το μήνα εξαιτίας της ανάγκης να ενισχυθούν τα εμβολιαστικά 

κέντρα. Στη συνέχεια το ιατρείο λειτουργούσε 2-3 φορές το μήνα. 

 

Αισίως φτάσαμε στον Αύγουστο του 2022: στο πιο απομακρυσμένο από 

το νοσοκομείο της Κορίνθου χωριό της Κορινθίας μαθαίνουμε ότι 

το ιατρείο δε θα λειτουργήσει ούτε μια φορά. Με τον πληθυσμό να 

υπερδιπλασιάζεται στο Δερβένι κατά την τουριστική περίοδο, με τα 

κρούσματα covid να σημειώνουν αλματώδη αύξηση, προφανώς οι 

αρμόδιοι θεωρούν πολυτέλεια τη λειτουργία του Περιφερειακού 

Ιατρείου Δερβενίου.   

 

Προφανώς με την αύξηση του πληθυσμού, αυξάνονται και τα 

περιστατικά για μια απλή διάγνωση. Επιπλέον, οι πολίτες που 

χρειάζονται έστω μια απλή συνταγογράφηση είναι υποχρεωμένοι να 

απευθυνθούν αποκλειστικά σε ιδιώτες γιατρούς. 

 

Δεν είναι δυνατόν ένας ασφαλισμένος ή συνταξιούχος πολίτης που 

έχει καταβάλει εισφορές πολλών ετών για την εξυπηρέτησή του από 

το δημόσιο σύστημα υγείας, να πρέπει να πληρώσει για μια απλή 

εξέταση ή για να συνταγογραφήσει τα φάρμακά του. 

 

Απαιτούμε από τους αρμοδίους να εξασφαλίσουν άμεσα την εύρυθμη 

λειτουργία του Περιφερειακού Ιατρείου Δερβενίου, προασπίζοντας 

έτσι τη ζωή και την υγεία των δημοτών και επισκεπτών του Δήμου 

μας. 

 

Στην αυτονόητη αυτή διεκδίκησή μας, καλούμε συμπαραστάτες τους 

Βουλευτές Κορινθίας και την Περιφέρεια Πελοποννήσου. 

 
 

 

 

             Η απόφαση αυτή έλαβε α/α 60/2022. 

Αφού συντάχθηκε υπογράφεται ως ακολούθως 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                    ΤΑ ΜΕΛΗ 

υπογραφή                   υπογραφές 

Ακριβές απόσπασμα 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  

 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΛΑΣΚΟΣ 

 

 


